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Geachte heer Oostrom, 

 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de artikel 39 vragen die u op 24 januari 
2023 heeft gesteld over het fietspad Tiendweg.  

 
 
Vraag 1: Hoe kijkt het college aan tegen wateroverlast op de Tiendweg en 
de veiligheidsrisico’s, vooral bij bevriezing, die dit met zich mee kan 
brengen?  
Wij vinden dit een onwenselijke situatie die we graag opgelost zien. De afgelopen 

periode hebben we ons daarom ingezet om (tijdelijke) maatregelen te nemen. Zo zijn 
er grindputten gemaakt en zijn de bermen gedeeltelijk verlaagd. Deze maatregelen 
blijken helaas niet afdoende te zijn. 

 
Vraag 2.  

a) Wie is verantwoordelijk voor het beheer van de Tiendweg?  
Het waterschap Rivierenland is wegbeheerder. Dit is zo geregeld op grond 
van de Wet herverdeling wegenbeheer uit 1993. Wij zetten ons evenwel in 

voor de veiligheid van de weg door daarover met het waterschap in gesprek 
te blijven.  

b) Is er naar aanleiding van het contact afgelopen zomer met 
Rijkswaterstaat en het waterschap nog een terugkoppeling te 
geven?  
De gesprekken hebben geleid tot tijdelijke maatregelen zoals onder vraag 1 

benoemd.  
 
Vraag 3. Welke mogelijkheden ziet het college om de veiligheid van de 
fietsers op deze fietsroute te verbeteren? 
Om de veiligheid op korte termijn te waarborgen, is het essentieel om dit jaar nog 
aanvullende tijdelijke maatregelen te nemen. Met name om te voorkomen dat er 

ijsvorming ontstaat. Ondertussen is het van belang dat er structurele oplossingen 
worden gevonden waarbij onder andere ook waterkwaliteit een rol speelt. Hierover 
zijn we in gesprek met het waterschap.  

 
Vraag 4. Ziet het college ook mogelijkheden om de veiligheid van 
voetgangers, die regelmatig gebruik maken van dit fietspad, te verbeteren? 
Een mogelijkheid ter verbetering van de veiligheid van de voetgangers ligt in de 
aanwezige ruimte naast de weg. Dit heeft echter uitwerking nodig in verband met de 

waterhuishouding, groen, materiaalgebruik, kosten en afstemming met betrokken 
partijen. Het provinciale project F15 (snelfietsroute Papendrecht-Gorinchem) zien we 
hiervoor als meekoppelkans.  
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Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 
 

 
N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 

 


